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重要通告：校友資料庫系統更新及網上服務暫停 

 

各位校友： 

 

為配合大學校友資料庫系統更新，以下網上服務由 2010 年 10 月 14 日(四)上午 9 時至 10 月 22

日(五)上午 9 時將會暫停，敬希留意： 

 

1. 網上更新個人聯絡資料  

2. 申請校友圖書證/校友數碼圖書館服務  

3. 申請校友免費電郵 (name@alumni.cuhk.net)#  

4. 校友校園免費 Wi-Fi 連結服務 

#現有電郵轉遞服務不受影響 

 

如有需要，請於 10 月 14 日(四)上午 9 時前辦理所需申請。 

 

在 10 月 22 日(五)後，以上各項服務將會透過全新網上平台 MyCUHK (http://portal.cuhk.edu.hk) 

處理。校友可以自助更新個人通訊資料、處理網上申請、登記出席校友活動及捐助母校發展等。 

 

校友將由 10 月下旬起陸續收到校友個人編號(Alumni ID)，透過簡單的啟動程序，設定個人密碼，

即可登入 MyCUHK 網上平台。 

 

請密切留意校友事務處公佈及網頁消息。有關全新 MyCUHK 系統詳情，請瀏覽

http://www.cuhk.edu.hk/cusis/release2.html。如有查詢，歡迎電郵 alumni@cuhk.edu.hk。謝謝。 

 

校友事務處 謹啟 

 

Important Notice: Alumni Database System Upgrade & Temporary Suspension of Online 

Services 

 

Dear alumni, 

 

The following online services will be temporarily suspended from 9:00am, 14 October to 9:00am, 



22 October for alumni database system upgrade to the new MyCUHK portal: 

1. Update of personal contacts via alumni data form  

2. Application for alumni library card/ digital library service  

3. Application for free lifetime email forwarding address (name@alumni.cuhk.net) #  

4. Use of campus Wi-Fi service 

# current email forwarding service will not be affected 

 

Please submit relevant applications before 9:00am, 14 October if necessary. 

 

From 22 October onwards, you can update personal contact details; submit online service 

applications, register for University's alumni events and make donations to the University 

through the integrated MyCUHK portal (http://portal.cuhk.edu.hk).  

 

You will receive your personal "Alumni ID" in late October. With your "Alumni ID", you can set up 

your personal password to manage a range of alumni services online via MyCUHK.  

 

Details of the new MyCUHK portal can be found at http://www.cuhk.edu.hk/cusis/release2.html. 

More details will be announced on the website of the Alumni Affairs Office 

(www.alumni.cuhk.edu.hk). For enquiries, please email to alumni@cuhk.edu.hk. Thank you! 

 

Alumni Affairs Office 

 

 

This message is sent from Alumni Affairs Office to CU alumni whose email addresses are 

recorded in the CUHK alumni database.  

For enquiries related to this message, please contact Alumni Affairs Office at 

aaomail@cuhk.edu.hk.  

To unsubscribe from our email list, please click here. 

以上訊息由中大校友事務處發予在中大校友資料庫有電郵地址紀錄之校友。 

查詢有關訊息內容，請電郵中大校友事務處 aaomail@cuhk.edu.hk。 

如選擇不再收取訊息電郵，請 按此。 

 

To amend your contact details, please visit here 

如需更改聯絡資料，請瀏 這裡。 

Alumni Affairs Office, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, N.T. 

新界 沙田  香港中文大學校友事務處 

Tel 電話 ：2609 7869/ 7861 Fax 傳真：2603 6226 

Email 電郵：alumni@cuhk.edu.hk 


